
   

 

 
 
 
 
Fi2025/01376 
  
 

 
 

Finansdepartementet 
Finansministern 

Till riksdagen  

 

 

  
 

Svar på fråga 2024/25:1259 av Erik Hellsborn (SD) 
Svanmärkning av fonder 

Erik Hellsborn har frågat mig hur jag och regeringen ser på 

Miljömärkning Sverige AB:s regler kring försvarsindustri och om 

vi kommer agera för att dessa ska ändras. 

Miljömärkning Sverige AB och övriga bolag med statligt ägande 

lyder under samma lagar som privatägda bolag, däribland 

konkurrenslagen (2008:579) och aktiebolagslagen (2005:551). 

Det är bolagets styrelse och ledning som ansvarar för bolagets 

organisation och förvaltningen av dess angelägenheter samt den 

löpande förvaltningen av bolagets operativa verksamhet.  

Det var Nordiska Ministerrådet som tog initiativ till att starta 

den frivilliga miljömärkningen Svanen. Kriterierna tas fram 

gemensamt av de nordiska organisationer som förvaltar 

märkningen. I Sverige förvaltas Svanenmärkningen av 

Miljömärkning Sverige AB. Frågor som rör kriterier för 

miljömärkning av olika varor och tjänster är operativa frågor för 

bolagets styrelse och ledning att hantera. Styrelsen och 
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ledningen ansvarar för att Miljömärkning Sverige AB sköts 

föredömligt inom ramen för lagstiftningen, bolagets 

bolagsordning och statens ägarpolicy. 

Därutöver ska bolag med statligt ägande enligt statens 

ägarpolicy agera på ett sådant sätt att de åtnjuter allmänhetens 

förtroende. 

Att stärka försvaret är en av regeringens främsta prioriteringar. 

Det kraftigt försämrade säkerhetsläget ställer helt andra, högre, 

krav på försvarsförmåga. Regeringen har därför på kort tid 

fördubblat medlen som går till försvaret och vi kommer fortsätta 

arbetet för ett tryggare Sverige. 

 

 

Stockholm den 1 juli 2025 

 

 

 

Elisabeth Svantesson 

 


	Svar på fråga 2024/25:1259 av Erik Hellsborn (SD) Svanmärkning av fonder

